
Sitno, 2021-10-20 

 

 

 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 20 października 2021 r. 

 

Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu w składzie: 

1. Kamil Pyś – Przewodniczący Komisji, 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodnicząca Komisji, 

3. Krzysztof Zwolak – Członek Komisji. 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń – Wójt Gminy Sitno, 

2. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy, 

3. Władysław Wydmański – Przewodniczący Rady, 

4. Teresa Baran – Koordynator ds. oświaty, 

5. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum, 

6. Katarzyna Blaszka – Przewodnicząca Rady Rodziców, 

7. Krzysztof Ożóg – Zastępca Przewodniczącego Rady Rodziców, 

8. Rodzice ze Szkoły Podstawowej w Jarosławcu. 

 

W dniu 20.10.2021 r. odbyło się spotkanie Komisji Oświaty. Na spotkanie przybyli 

rodzice ze Szkoły Podstawowej w Jarosławcu. Poruszono następujące kwestie: 

1. Rodzice narzekają na małe sale lekcyjne w których czas spędzają dzieci 5 i 6 letnie – 

kontrola sanepidu nie stwierdziła nieprawidłowości. Poruszone zostały tematy 

poboczne, które są realizowane.   

2. Obawa 2 rodziców, że dla ich dzieci nie wystarczy miejsca w oddziale (maksymalna 

ilość dzieci w oddziale 25 osób) i będą musieli przenieść swoje dzieci do innej ze 

szkół. Organ prowadzący zaproponował pozostawić dzieci w szkole. Stwierdził, że 

problem zostanie rozwiązany. 

3. Zadane zostało również pytanie odnośnie zajęć dodatkowych np.: rytmika, karate. 

Dyrektor Szkoły zapewniła, że ciągle szuka nauczycieli do zorganizowania ww. zajęć. 

Poprosiła o jeszcze trochę cierpliwości.  

4. Dowożenie, świetlica – dziecko musi czekać około 1,5 h na busa. Organ prowadzący 

poprosił o złożenie pisma w celu analizy tematu. Wstępnie poinformował, że żeby 

zmienić procedurę odbioru dzieci ze szkół musi zostać zmieniony rozkład jazdy w 

całej gminie. Będzie to trudne do zrealizowania. W obecnej chwili zagwarantowane są 

godziny świetlicy. 

5. Pracujący rodzic dziecka który chciałby pozostawić dziecko dłużej w szkole musi 

złożyć stosowne oświadczenie. Z powyższego mogą korzystać również rodzice dzieci 

prowadzący gospodarstwo rolne. 



6. Sala sensoryczna – nie jest w pełni wykorzystana ze względu na jej wielkość, jednak 

sprzęt, który w niej się znajduje jest wykorzystywany w innych salach przez 

nauczycieli. 

7. Orkiestra – rozmowa na temat dofinansowania. 

8. Klub Sportowy Potok Sitno – zaproszenie na spotkanie przedstawicieli klubu. 

9. Rodzice poprosili o terminowe  informowanie o rekrutacji do szkoły.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

   Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Pomocy Społecznej,  

  Ochrony Zdrowia i Sportu  

     Kamil Pyś 


